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Τα επίθετα έχουν τρεις βαθμούς 
Τον θετικό βαθμό 

• Χρησιμοποιούμε τον θετικό βαθμό όταν 
χαρακτηρίζουμε ένα ουσιαστικό. 

 

• Ο Αντώνης είναι ψηλός. 

• Το  ξύλο είναι σκληρό.   

• Η  Μαρία είναι ευγενική. 

 



Τον  συγκριτικό βαθμό 

• Χρησιμοποιούμε τον συγκριτικό βαθμό όταν 
συγκρίνουμε δύο  ουσιαστικά και θέλουμε να 
δείξουμε ότι το ένα έχει ένα γνώρισμα σε 
μεγαλύτερο βαθμό από το άλλο. 

• Ο Αντώνης είναι πιο ψηλός από τον Παύλο. 

• Η Μαρία είναι πιο ευγενική από την 
Αναστασία. 

• Το σίδερο είναι πιο σκληρό από  το ξύλο. 



Τον υπερθετικό βαθμό  

• Χρησιμοποιούμε τον υπερθετικό βαθμό όταν 
θέλουμε να δείξουμε ότι ένα ουσιαστικό έχει 
ένα γνώρισμα σε μεγαλύτερο βαθμό από όλα 
τα άλλα όμοιά του. 

• Ο Αντώνης είναι ο πιο ψηλός. 

• Η Μαρία είναι η πιο ευγενική. 

• Το σίδερο είναι το πιο σκληρό. 


